

Title (en)
Composite sign.

Title (de)
Zusammengesetzte Anzeigeschildanordnung.

Title (fr)
Plaque de signalisation composite.

Publication
EP 0478861 A1 19920408 (FR)

Application
EP 90440087 A 19901004

Priority
FR 8905633 A 19890425

Abstract (en)

Composite signboard for the display of various numerical data on a vehicle, and especially on a container transported by a vehicle. This board comprises, in combination: a) a set of cut-out figures (3) of the same height, each pierced by two orifices (4) arranged in the vicinity of their upper and lower ends; b) a support board (1) pierced by a number of orifices (2) corresponding to the number of figures (3) to be displayed, at the rate of two orifices (2) per figure; c) a set of metal blades (5) equal in number to that of the figures (3) to be displayed on the support board (1), and whose ends are partially folded on themselves and curved in such a way as to form small tongues (6), these blades (5) being intended to be positioned on the rear face of the support board (1) and to be put in place after the figures (3) have been applied in their location, the small tongues (6) being introduced through the superimposed orifices (2) and (4) in such a way as to hold the figures (3) in place. I

Abstract (fr)

Plaque de signalisation composite pour l'affichage de données chiffrées variables sur un véhicule, et notamment sur un conteneur transporté par un véhicule. Cette plaque comporte en combinaison : a) un jeu de chiffres découpés (3) de même hauteur percés chacun de deux orifices (4) disposés au voisinage de leurs extrémités supérieure et inférieure ; b) une plaque-support (1) percée d'un nombre d'orifices (2) correspondant au nombre de chiffres (3) à afficher, à raison de deux orifices (2) par chiffre ; c) un jeu de lames métalliques (5) en nombre égal à celui des chiffres (3) à afficher sur la plaque-support (1), et dont les extrémités sont partiellement repliées sur elles-mêmes et incurvées de manière à former des languettes (6), ces lames (5) étant destinées à être positionnées à la face arrière de la plaque-support (1) et à être mises en place après que les chiffres (3) aient été apposés à leur emplacement, les languettes (6) étant introduites au travers des orifices (2) et (4) superposés de manière à maintenir en place les chiffres (3).

IPC 1-7
G09F 7/06

IPC 8 full level
G09F 7/06 (2006.01)

CPC (source: EP)
G09F 7/06 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 2342847 A 19440229 - CROSBY EDWARD A
- [A] US 2769553 A 19561106 - GRAY HORTON WILLIAM
- [E] FR 2646268 A1 19901026 - WEBER MARCEL [FR]

Cited by
US5633970A; EP0897171A3

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
FR 2646268 A1 19901026; FR 2646268 B1 19911018; EP 0478861 A1 19920408

DOCDB simple family (application)
FR 8905633 A 19890425; EP 90440087 A 19901004